
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 23 ianuarie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 32/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Delia Velici, secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.344/2019

preşedinte de şedinţă este doamna consilier Burduf Margareta.

D-NA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale

şedinţelor Consiliului Local din luna decembrie 2019.
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu încă 1 proiect de hotărâre:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Supun la vot ordinea de zi suplimentată:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de

parteneriat între Municipiul Petroşani şi Crucea Roşie Română-Subfiliala
Petroşani pentru realizarea unor acţiuni comune în anul 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
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-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 1/2020

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 20.803 lei către Asociaţia Municipiilor din România reprezentând
cotizaţia aferentă anului 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
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Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-Am votat 4 ani la rând ca să alocăm o sumă importantă către Asociația

municipiilor din România, poate ar fi interesant, uni dintre noi, poate nu mai
apucă să mai întrebe. Care este activitatea principală a acestei asociații și ce a
făcut ea pentru Petroșani?

DL. PRIMAR:
-Foarte multe. Asociația municipiilor din România, din punctul meu de

vedere, în ultimii patru ani a fost cea mai fructuoasă activitate. Sunt o serie
întreagă de modificări legislative care au fost făcute și datorită demersurilor
făcute de Asociația municipiilor din România. Chiar am să fac un material și am
să vi-l dau personal să vedeți câte acte normative și câte discuții au avut loc la
inițiativa acestei asociații cu privire, în special la ceea ce înseamnă administrație
publică locală, de la codul fiscal până la programele cu finanțare europeană.

DL. COSNILIER BARBU:
-Am înțeles. Am întrebat dacă pentru Petroșani au făcut ceva.

DL. PRIMAR:
-Această asociație nu face neapărat ceva pentru un anumit municipiu.

DL. CONSILIER BARBU:
-Dar suntem un cotizant serios.

DL. PRIMAR:
-Nu știu dacă suntem un cotizant serios, noi facem parte din categoria

municipiilor mici. Cotizanți serioși sunt municipiile reședință de județ care sunt
majoritari în această asociație.

DL. COSNILIER BARBU:
-Aveți idee cam ce sumă se adună pe țară?

DL. PRIMAR:
-Nu am idee dar cred că se găsește pe site-ul lor.
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 2/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei Consiliului

Local al Municipiului Petroşaniîn calitate de asociat al Asociaţiei "Salvital"
Hunedoara.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Doresc să fac un amendament de amânare a acestui proiect de hotărâre

deoarece el a fost dicutat în Camera Deputaților și în Senat. A fost propus spre
promulgare la Președintele României și retrimis înapoi. Am avut o discuție cu
deputatul nostru care ne-a asigurat că în cel mai scurt timp acest proiect va fi
dezbătut și cred că va intra în subordinea Ministerului Afacerilor Interne. Eu țin
minte că anul trecut s-a mai discutat problema Salvitalului, ni s-a propus să
aprobăm pentru ultima dată.
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DL. CONSILIER BARBU:
-Aș dori să fac o completare dacă îmi permiteți. Nu știu dacă ați văzut

finalul adresei pe care au făcut-o cei de la Salvital care în ultima frază spun
următoarele:,,estimăm ca în anul 2020 este necesară o susținere financiară de
10 lei/locuitor începând cu data de 1 martie 2020” Nouă acum ne cer o sumă cu
care ar acoperi tot anul cu 3 lei și de la 3 lei la 10 lei de la 1 martie. Ce mi se
pare necinstit din partea lor este faptul că nu anexează nici unul dintre ei o
situație cum se cheltuie acești bani, care este structura lor. Mai degrabă
suprastructura lor, pentru că sunt aici si persoane care salvează vieți dar noi aici
se pare că salvăm posturi de conducere. Dl. Mărginean să nu rămână fără colegi
ne cere în fiecare an. Aș vrea să mai întreb câți mai sunt din Valea Jiului care
cotizează ?

D-NA CONSILIER NEGRICI:
-Orașul Petrila.

DL. CONSILIER RAD:
-Mai este și Lupeniul, acolo au baza.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Eu înțeleg așa. Dacă vrem să ne retragem, ne retragem și nu mai plătim.

Câtă vreme nu ne retragem avem niște obligații de plată, niște cotizații pe care
trebuie să le achităm. Că se lucrează la niște proiecte de acte normative,
proiecte, niște legi care sunt încă în fază incipientă nu este un motiv ca să nu mai
plătim cotizația. Până când o lege nu se publică în Monitorul Oficial nu are nici o
valoare.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Nu este într-o fază incipientă, acest proiect a fost aprobat și în Camera

Deputaților și de Senat. A fost trimis înapoi de președintele României că nu era
trecut în acel proiect de hotărăre etapizarea care va fi făcută. Dl. Deputat
Surgent Marius, a spus că se ocupă, el a făcut acest proiect de hotărâre cu încă
câțiva deputați, să fie cât mai repede promulgat de către președinte. Acesta este
motivul pentru care am cerut amânarea proiectului de hotărâre.

DL. PRIMAR:
-Fiecare poate vota cum dorește, a mai fost această discuție legată de

Salvital, părerea mea este că până acest act nu va intra în vigoare noi avem
datoria de a rămâne membri si de a plăti această cotizație indiferent că sunt
anumite suspiciuni legate de anumite funcții. Ceea ce face Smurd-ul și Salvitalul
sub această formă, în cinci județe mai există această formă, și nu cred că
populația din Petroșani poate fi privată de acest serviciu, sub această formă. Noi
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aprobăm această cotizație, dacă legea trece luna viitoare, cu atât mai mult nu
mai avem nici o obligație.

D-NA DIRECTOR POPA:
-Doresc să precizez că această cotizație se plătește lunar și lunar noi

primim de la Asociația Salvital situația salariilor. Noi plătim 9 paramedici care
deservesc zona noastră.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-D-le consilier Vladislav doriți să faceți un amendament de amânare a

acestui proiect de hotărâre?

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Da.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Supun la vot amendamentul d-lui consilier Vladislav de amânarea

proiectului de hotărâre:
-Cine este pentru? - 2 voturi (d-nii condilieri Barbu și Vladislav)
-Împotrivă? - 17 voturi
-Abţineri? -

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Amendamentul nu a trecut.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? - 2 voturi (d-nii consilier Barbu și Vladislav)
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 3/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 49.495,20 lei către Asociaţia de Dezvoltare
Intercomunitară ,,Sistemul Integrat de Gestionare a Deşeurilor judeţul
Hunedoara” reprezentând cotizaţia aferentă anului 2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
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-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 4/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a

sumei de 8.000 lei în vederea participării Consiliului Local al Municipiului
Petroşani în calitate de coorganizator alături de AS Bike & Run Petroşani a
competiţiei ,,Parângul Night Challenge”.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
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-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 5/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
6.Proiect de hotărâre privind stabilirea situaţiilor deosebite şi criteriile în

baza cărora se pot acorda ajutoare de urgenţă din bugetul local.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 6/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
7.Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită către Asociaţia

Nevăzătorilor din România-Filiala Interjudeţeană Alba Hunedoara a
spaţiului situat în Petroşani, str.1 Decembrie 1918, nr.90.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 7/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii spaţiului în suprafaţă

de 22,45 mp. situat în Petroşani, str. 1 Decembrie 1918, nr.90, către
Partidul Socialist Român.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
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-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 8/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractului de închiriere nr.13894/2011 încheiat cu Partidul Naţional
Tărănesc Creştin Democrat - Organizaţia Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 9/2020.
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică

a imobilului locuinţă situat în strada Peştera Bolii, nr.3, ap.18.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -1 vot(d-na consilier Niță)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 10/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică

a terenului în suprafaţă de 398 mp. situat în str. Dacia, f.n., notat în CF
65841 Petroşani, nr. cadastral 65841.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
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Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -1 vot(d-na consilier Niță)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 11/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui imobil situat în

Petroşani, strada 1 Decembrie 1918, nr.120, către dl. Vladislav Milu.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -1 vot(d-na consilier Muntean)

Dl. consilier Vladislav nu votează
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 12/2020.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
13.Proiect de hotărâre pentru completarea HCL nr.333/2019 privind

aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unei parcele de teren în
suprafaţă de 100 mp. situată în Masivul Parâng, zona C, în vederea
amplasării unui apreschi.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-D-NA CONSILIER BURDUF:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-NA CONSILIER NEGRICI
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Reiau discuția de la comisie, dacă eu votez împotrivă acestui apreschi,

acesta este deja acolo, nu? Eu nu înțeleg, nu avea toate documentele și totuși
este pus acolo, a cui este vina?

DL. PRIMAR:
-Nu are nimeni nici o vină. A avut loc o modificare de legislație și din acest

motiv s-a întârziat această procedură.
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D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -2 voturi (d-na consilier Niță și dl consilier Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 13/2020.

La punctul Diverse sunt prezentate:

- Raportul privind măsurile de prevenire şi combatere a marginalizării
sociale pe trimestrul IV 2019.

- Raportul privind măsurile de prevenire şi combatere a marginalizării
sociale pe anul 2019.

- Raport anual privind acordarea serviciilor de asistenţă socială şi
utilizarea subvenţiei aferente anului 2019 de către Asociaţia de
Voluntariat ,,Casa Pollicino” Petroşani.

- Raport de activitate al Direcţiei de Asistenţă Socială în domeniul protecţiei
persoanelor cu dizabilităţi pe semestrul II 2019.

- Analiza activităţii de mobilizare a economiei şi pregătire a teritoriului
pentru apărare pe anul 2019.

D-NA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 23 ianuarie 2020.

Petroşani, 23.01.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
BURDUF MARGARETA SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


